
S PREDSEDSTVA OK SZDL

Celovito
o samoprispevku II in III

Člani so najprej poslušali informacijo o
pripravah na III. kongres jugoslovanskih
samoupravljalcev, na katerem se bo zbral
največji zbor samoupravljalcev, da sprego-
vori o nadaljnji poti samoupravljanja in
ekonomske ureditve. V teku so tudi v naši
občini številne aktivnosti, ki jih vodijo po-
sebni odbori pri koordinacijskem odboru,
ki sta ga skupaj imenovali predsedstvi OK
SZDL in OS ZSS. V razpravi so ocenili, da
je potrebno vsebino priprav tekoče sprem-
Ijati, ob tem pa so vse družbenopolitične
organizacije dolžne posredovati čimveč
pobud in prcdlogov. Izvršni odbor OK
SZDL pa bo šc podrobncje izdclal nalogc,
ki jih jc v zvczi s pripravami že oprcdclilo
prcdscdstvo KK SZDL.

Vscstranska pa jc bila razprava o pro-
gramu prircditcv in proslav v zvczi z obcle-
žcvanjem 150-letnicc rojstva Frana Lcv-
stika v Vclikih LaSčah. PrDgram jc bil v
ccloti sprcjet, ob tcm pa so bili dani šc
predlogi v zvczi s finanriranjcm dodatnih
dcl, ki jih opravljajo v Velikih Laščah.
Prav scdaj tečejo dela okrog preureditve

Poimenovanje
Predsedstvo je na zadnji seji so-

glasno podprlo predloga, da se
osnovna šola Vič poimenuje po pr-
voborcu Marjanu Novaku-Jovu,
ena izmed ulic v KS Vič pa po po-
brateni občini Lajkovac.

dvorane v Zadružnem domu. Satni krajani
in krajevna skupnost so v ta namen že
zbrali 3 milijone (novih) dinarjev, dodatna
sredstva pa naj bi s širšo akcijo prispevali
tudi občinskc in mestne SIS iz morebitnih
lanskih presežkov.

Poglobljcno in cclovito poročilo o izva-
janju gradnje objektov iz Samoprispevka
II (v okviru mesta v gradnji še niso 4
objckti, mcd njimi tudi VVZ Trnovo) je
bila osnova za živahno razpravo o vzrokih
teh kasnitev. Nedvomno je vzrok zakasni-

tve za še edini preostali objekt v naši obči-
ni - za VVZ Trnovo - nezadovoljivo ra-
zreševanje pridobivanja zemljišča, ob tem
pa moramo podčrtati, da bo celoten pro-
gram Samoprispevka II realiziran le v pri-
meru, če bodo SIS nadzirale svoje obvez-
nosti. Povsem na mestu sta bila oba zak-
ljučka, ki ju je predsedstvo sprejelo in
sicer, da se je treba zavzeti za čimprejšnje
izpolnjevanje obveznosti s strani vseh pod-
pisnikov dogovora o plačilu viškov iz leta
1979; skupnost Samoprispevka II pa mora
posredovati informacijo o tem, kdo je svo-
je obveznosti poravnal in kdo ne.

Pred člane pa je bil razgrnjen tudi pred-
log izhodišč in ocene stroškov za izgradnjo
objektov družbenega standarda iz sredstev
Samoprispevka III. Zanj naj bi se občani
Ijubljanskih občin odločali na referendu-
mu v drugi polovici leta 1981. Samogradi-
vo je nepopolno, saj vanj niso zajeti fi-
nančni pokazatelji po virih in vseh fazah
gradnje. Zato je predsedstvo upravičeno
zavzelo stališče, da se javna razprava orga-
nizira šele po predhodno temeljito pri-
pravljenem gradivu.


